
                                                                                                                                                                                    

Verslag Buitengewone Algemene ledenvergadering         
Donderdag 20 februari 2025 
Aanwezig : 56 leden 
Afmelding: Cynthia Ong, Ilona Wolfs,  
 
1. Opening. 
Tjalle Bulten, vice voorzitter, zit de vergadering voor ivm ziekte van Ben Groot Roessink.  
Medegedeeld wordt dat er met PLUS overeenstemming is over een voetbalplaatjesboek. 
Binnenkort worden afspraken gemaakt voor de foto’s. Project dat gelijktijdig met KBB 
gaat lopen.  
Fijn dat er mensen specifiek voor deze vergadering zijn gekomen.  
2. Voorstel tot investeringen inzake de toekomstbestendigheid van de  
accommodatie Het Elderink. Nadere toelichting volgt ter vergadering.  
De beoogde investeringen kunnen grotendeels worden gefinancierd met de van de 
Gemeente Bronckhorst ontvangen toezegging van een subsidie. 
De vergadering wordt gevraagd in te stemmen met de voorgestelde investeringen. 
Tjalle licht de investeringen toe aan de hand van een power point presentatie.  
We praten het over LED verlichting, omheiningen en ballenvangers, tribunedak, 
materiaalloods, ballenhok en PV panelen.  
De totale begrote kosten bedragen in totaal €200.000. De bijdrage van de gemeente 
bedraagt €140.000 en aan subsidies verwachten we tussen de €30.000 a €45.000.  
Uit eigen middelen zal tussen de €11.000 en €26.000 bijgedragen moeten worden.  
Omdat de investering boven de €12.500 uitkomt wordt de ledenvergadering gevraagd in 
te stemmen met dit plan.  
Op basis van enkele vragen wordt het volgende toegelicht:  
- De omheining geldt voor alle velden.  
- We moeten de uitgaven verantwoorden naar de gemeente in de lijn waarvoor de 

subsidie is aangevraagd. 
- Er is in deze fase nog geen aanvraag gedaan voor een kunstgrasveld.  
- Streven is dat de werkzaamheden in de maand juli grotendeels gerealiseerd zijn. 
- Het budget van €200.000 is ruim aangehouden.  
- Het 1e voorschot van de gemeente en van de BOSA is al ontvangen.  
- In de begroting staat nu €18.000 voor zonnepanelen.  
Tjalle vraagt aan de leden of ze in kunnen stemmen. Unaniem gaan de leden akkoord met 
het voorstel.  
3. Rondvraag. 
Hiervan wordt geen gebruik gemaakt. 
4. Sluiting om 22.13 uur.  


